

	<p style="text-align: center;">الآنسة سميرة محمد الزعبي</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ أمين عام وزارة الاقتصاد الرقمي والريادة بالوكالة منذ عام 2019. ▪ ماجستير الدراسات العليا في الحقوق من الجامعة الأردنية. ▪ بكالوريوس في الحقوق <p>تتضمن الخبرات السابقة مدير الشؤون الإدارية ومدير مكتب معالي وزير الاقتصاد الرقمي والريادة منذ عام 2004.</p> <p>خبرات متنوعة في مجالات الاتصالات وتكنولوجيا المعلومات والبريد والاقتصاد الرقمي وريادة الأعمال، بالإضافة إلى العمل المؤسسي وتطوير الأداء والحوكمة والشؤون المالية.</p> <p>مقيم في جائزة الملك عبدالله الثاني ابن الحسين للتميز، وقائد في الخدمة المجتمعية ضمن قائمة 365 إمرأة عربية ملهمة .</p>
<p>Miss Samira Mohammed Al Zoubi</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ Acting Secretary General of the Ministry of Digital Economy and Entrepreneurship since 2019. ▪ Holds a Master's degree in Law from the University of Jordan. ▪ Holds a Bachelor's degree in Laws from Philadelphia University. <p>Previous experience includes Director of Administrative Affairs, in addition to Director of the Office of His Excellency the Minister of Digital Economy and Entrepreneurship since 2004.</p> <p>Possesses diversified experience in the fields of Telecommunications, information technology, post, digital economy & entrepreneurship, in addition to institutional affairs, performance development, governance and financial affairs.</p>	

<p>An arbitrator member in the King Abdullah II Ibn Al Hussein Award for Excellence, and a leader in community service among the list of 365 inspiring Arab women.</p>	
--	--